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Närvarande: Pro Bromölla var representerade Bengt Nilsson och Pia Raae som ordinarie ledamöter  

Inger Rahm och Ulla-Stina Haraldsson som ersättare. 

Pandemin: Vård och Omsorgschef Gisela Beckman informerade bland annat om att i nuläget finns 

inga covidsmittade inom verksamheten, en stor del av personalen är vaccinerade.  

Arbetet med sommarvikarie i verksamheten är i stort sett på plats.  

Statsbidrag har erhållits bland annat till Äldreomsorgslyftet som ger möjlighet till utbildning till 

undersköterskor för omsorgspersonalen. 

Larm: Upphandling pågår av trygghetslarm för ordinärt boende samt digitalt nyckelhanteringssystem 

och läkemedelsskåp.  

Ett ”Hemgångsteam” med utgångspunkt att personen skall kunna återgå till sitt ordinarie boende efter 

sin sjukhusvistelse kompletterat med insatser för en ökad trygghet. 

Drejaren: Finns inga planer under närmsta tiden för ett öppnande på Drejaren inomhus, detta för att 

minska risken för smittspridning.  

Representanterna för Pro och SPF påtalade vikten att Drejaren är en viktig mötesplats för våra äldre 

och att lunchservering åter erbjuds. 

Övriga frågor: Näringslivschef Per-Anders Green informerade om kommunens arbete kring 

näringslivsfrågor.  

Viktiga faktorer är givetvis möjligheter till industrimark och lokaler, men också god samverkan med 

befintliga företag och en kommunal marknadsföring som attrahera näringslivet. 

Frågan om ”Utlåning av Permobilsgarage” togs upp. Hittills har kommunen beviljat bostadsbidrag men 

nu föreslås att inte längre lämna bidrag.  

Det framkom på sammanträdet att förslaget stoppats och skall utredas vidare. 

Kommunala Pensionärsrådet ställer sig bakom Ivetofta Hembygdsförenings förslag till kommunen om 

att restaurera gamla Skansbron. Därtill anlägga en gångstig i den gamla årännan som ska vara 

tillgänglig även för Permobil.  

 

Bengt Nilsson 


